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Protokół nr XXIV/2021                                                                      
z sesji Rady Powiatu Chodzieskiego,                                             

która odbyła się on-line w dniu 23 kwietnia 2021 r. 

                                                                                                                                                            

XXIV sesja Rady Powiatu Chodzieskiego odbyła się on-line w dniu 23 kwietnia 2021 r. 

Obrady XXIV sesji Rady Powiatu Chodzieskiego rozpoczęto 23 kwietnia 2021 r. o godz. 

11:00, a zakończono o godz. 11:50 tego samego dnia.                                                                    

W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych.                                                                                  

Obecni:                                                                                                                                                   

1. Ewa Burzyńska  

2. Kinga Buszkiewicz  

3. Roman Chmara  

4. Dariusz Gapiński  

5. Julian Hermaszczuk  

6. Mirosław Juraszek  

7. Tomasz Kaczuba  

8. Mateusz Krojenka  

9. Barbara Ksycka  

10. Remigiusz Nowak  

11. Dariusz Rybarczyk  

12. Waldemar Straczycki  

13. Stanisław Tadej 

14. Adrian Urbański  

15. Mariusz Witczuk  

16. Jakub Wójcik 

17. Franciszek Wyrwa  

1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki o godz. 11:00 otworzył XXIV sesję 
Rady Powiatu Chodzieskiego, powitał Adama Grunwalda nowego Komendanta Państwowej 

Straży Pożarnej w Chodzieży i poprosił go o przedstawienie się radnym i mieszkańcom 

Powiatu.                                                                                                                                        

Adam Grunwald Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Chodzieży 

powiedział o swojej dotychczasowej pracy w straży pożarnej.                                        

Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki pogratulował komendantowi awansu       

i zdeklarował, że jeżeli będzie potrzebował pomocy to będą się starali ją zapewnić.                     
Adam Grunwald Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Chodzieży także 

złożył deklarację współpracy i pomocy na różnych płaszczyznach. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poprosił o potwierdzenie swojej 

obecności na dzisiejszej sesji i stwierdził, iż w XXIV sesji  uczestniczy 17 radnych.                                                                                                 

Raport obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że porządek dzisiejszej 

sesji został radnym przedstawiony i żadnych uwag do porządku sesji nie  było.                         

Porządek obrad XXIV sesji przedstawiał się następująco:                                                                                        

 1. Otwarcie sesji.   

 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 3. Przedstawienie porządku obrad. 
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 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.   

 5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie    

      między sesjami.   

 6. Podjęcie uchwał w sprawach:  

      a) zmiany Uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania,  

         odraczania terminu płatności lub rozkładania na raty należności pieniężnych, mających 

         charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi Chodzieskiemu lub jego  

         jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w    

         przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów  

         do tego uprawnionych, 

      b) zmiany Uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 01.01.2019 r.    

          do dnia 31.12.2020 r. projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego 

          Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój  

          2014- 2020, 

     c) zmiany uchwały budżetowej na rok 2021. 

 

 7. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Szpitala Powiatowego im. prof.  

     Romana Drewsa w Chodzieży za 2020 r. 

 8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 9. Wolne głosy i oświadczenia. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Następnie przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia.                                                 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że  do protokołu nie 

wpłynęły żadne uwagi i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 

Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 

Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, 

Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Roman Chmara  

Protokół z poprzedniej sesji w dniu 31 marca 2021 r. został przez Radę Powiatu 

Chodzieskiego przyjęty.        

 

5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie 

między sesjami. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że sprawozdanie zostało 

radnym dostarczone i zapytał czy są pytania do tego sprawozdania. Żadnych pytań ani uwag 

do sprawozdania nie było.                                                        

Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 

stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu.                                                                                     
 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że odbyły się komisje   

w sprawach uchwał, które będą dzisiaj głosowane. Wszystkie komisje pozytywnie 

ustosunkowały się do projektów uchwał. Poinformował, że pierwsza uchwała dotyczy: 
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a) zmiany Uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania terminu płatności lub rozkładania na raty należności pieniężnych, mających 

charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi Chodzieskiemu lub jego 

jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów 

do tego uprawnionych. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał projekt uchwały i otworzył 

dyskusję. Żadnych głosów nie było przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i 

trybu umarzania, odraczania terminu płatności lub rozkładania na raty należności 

pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi Chodzieskiemu 

lub jego jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów do 

tego uprawnionych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, 

Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 

Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk,  

Jakub Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Tadej, Franciszek Wyrwa  

Uchwała Nr XXIV/202/2021 z dnia 23 kwietnia 2021 r. w sprawie zmiany Uchwały        

w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu 

płatności lub rozkładania na raty należności pieniężnych, mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Powiatowi Chodzieskiemu lub jego jednostkom 

organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach,             

w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów do tego 

uprawnionych została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

Kolejny projekt uchwały to uchwał a w sprawie: 

b) zmiany Uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 01.01.2019r. 

do dnia 31.12.2020 r. projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 

2014- 2020. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał projekt uchwały i zapytał czy 

są pytania do tego projektu. Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji w 

okresie od dnia 01.01.2019 r. do dnia 31.12.2020 r. projektu współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja 

Rozwój 2014- 2020. 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, 

Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 

Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk,   
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Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Tadej 

Uchwała Nr XXIV/203/2021 z dnia 23 kwietnia 2021 r. w sprawie zmiany Uchwały w 

sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 01.01.2019 r. do dnia 31.12.2020 r. 

projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w 

ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014- 2020 została przez 

Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik  nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Kolejny projekt dotyczył: 

c) zmiany uchwały budżetowej na rok 2021. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poprosił panią Skarbnik o 

przedstawienie najważniejszych zmian.                                                                                          

Skarbnik Anna Zdziebło omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zapytał czy są pytania w związku z tym 

projektem. Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021. 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, 

Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 

Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk,  

Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Tadej 

Uchwała Nr XXIV/204/2021 z dnia 23 kwietnia 2021 r. w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2021 została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi 

załącznik  nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Kolejnym punktem obrad sesji było: 

7. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Szpitala Powiatowego im. prof. 

Romana Drewsa w Chodzieży za 2020 r. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że sprawozdanie zostało 

radnym dostarczone i zapytał czy są pytania do tego sprawozdania. Pytań nie było 

przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego Szpitala Powiatowego im. 

prof. Romana Drewsa w Chodzieży za 2020 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, 

Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 

Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, 

Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa  

Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Szpitala Powiatowego im. prof. 

Romana Drewsa w Chodzieży za 2020 r. zostało przez Radę Powiatu Chodzieskiego 

podjęta i stanowi załącznik  nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym wpłynęły dwa zapytania radnego Franciszka Wyrwy. Jedno w sprawie 

sprzedaży zabudowanej działki w Szamocinie, ul. Staszica 3 i 4. Drugie zapytanie w sprawie 

aktualnych problemów oświatowych. Na oba zapytania radny otrzymał odpowiedź od 

Starosty Chodzieskiego.                                                                                                          

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zapytał, czy odnośnie 

odpowiedzi lub zapytań są jakieś pytania. 

Radny Franciszek Wyrwa przyznał, że otrzymał odpowiedź nie do końca satysfakcjonującą    
z tego powodu, że nie odnosi się w niektórych sytuacjach do treści zadanych pytań. 
Stwierdził, że ma dwie ogólne uwagi a na końcu konkluzję dotyczącą sposobu, czy 

utrudnionego dostępu do informacji o cokolwiek nie występuje. Pierwszy problem, to dość 
długi wywód jaki otrzymali co do jakości kształcenia. Tutaj różnią się pomiędzy wydziałem 

oświaty, a pytaniami, które formułował. Jego pytania dotyczyły oceny, zawsze syntetycznej, 

natomiast, po raz kolejny, otrzymują wyrywkową ocenę na poziomie konkretnych 

przedmiotów.  Nie znajduje wspólnego mianownika, bo jeżeli się porównuje, że w danym 

roku wynik jest zadawalający, w następnym zadawalający, nie odnosi się tego do szerszego 

kontekstu, to pomija się najistotniejszy problem, że jeśli inne szkoły poczyniły w tym 

momencie postęp ,to w takiej analizie cząstkowej tego nie widać. I tą przewagę ma ranking 

syntetyczny, który nie tylko pokazuje obraz danej szkoły ale również pokazuje jak na 

przestrzeni jednego roku postęp uzyskały wszystkie szkoły na terenie całego kraju.            

Wówczas może się tak zdarzyć, że nawet zachowując wynik jaki mieliśmy w danej szkole          

w poprzednim roku, to jednak dość daleko sytuujemy się w stosunku do pozostałych.               

I taki właśnie jest sens analizy syntetycznej. O tym będzie też mówił jak będzie analiza nad 

raportem o stanie powiatu przy absolutorium. Tam również coraz częściej formułuje się 
analizy syntetyczne i dokładnie do tych samych wniosków będą dochodzili. Jedna rzecz        

go zastanowiła w tej odpowiedzi. Przypomniał jak prosił o odpowiedź o jakości naboru.                   

W porównaniu do szkół w dużych miastach, jeżeli przyjmujemy młodzież gdzie procentowy 

wynik czyli potencjał młodzieży na wyjściu jest na poziomie 50% na niektórych kierunkach 

w stosunku do dużych miast. Jeżeli otrzymujemy informację, że są klasy mało liczne, które 

dochodzą do matury, w tym przypadku jest 13-osobowa klasa, to gdyby poprawnie były 

prowadzone analizy przez organ prowadzący, to trzeba postawić sobie pytanie jaki jest sens 

utrzymywania takich kierunków. Przypomniał, że kiedyś takie analizy były robione i między 

innymi na takiej podstawie analiz zaprzestano naboru do klas licealnych w zespole szkół 

ponadgimnazjalnych. Przyznał, że dość zaskoczyła go odpowiedź na dodatkową pracę 
dyrektorów szkół. Stwierdził, że odpowiedź nie dotyczy pytania. Pytanie brzmiało o podstawę 
prawną tolerowania dodatkowej pracy w czasie podstawowego zatrudnienia. Nie zawierało 

pytania o wyrażenie zgody na dodatkowe zatrudnienie. W odpowiedzi Starosta pisze              

o rzeczach oczywistych nie mających nic wspólnego z zadanym pytaniem. Prosi więc o jasną 
publiczną odpowiedź czy nadal będzie tolerować dodatkową pracę w innym zakładzie           

w podstawowym zatrudnieniu ? Czy, według niego, w ramach zniżki godzin, dyrektor szkoły 

może podjąć inną pracę ? Dodał, że nie mówimy tu o pracy po południu czy w godzinach 

wieczorowych, bo to byłoby prawo każdej osoby, że ma prawo z wolnym czasem robić co 

chce. Zbulwersowało go to jedno zdanie w tej odpowiedzi - „ Podjęcie dodatkowego 

zatrudnienia przez dyrektora szkoły nie wymaga uzyskania zgody organu prowadzącego”. 

Zastanawiał się czy gdyby dowolny pracownik zatrudniony na pełnym etacie w starostwie  

przyszedł do pracy na 3,4 godziny a następnie poszedłby do pracy w innej firmie, to byłoby   

w porządku. Odnośnie odpowiedzi, które otrzymuje w ostatnich miesiącach przyznał, że jego 

cierpliwość się wyczerpuje. Zadaje pytanie i mają utrudniony dostęp chociażby jedno z tych 

pytań brzmiało jakie były wyniki egzaminów zawodowych w styczniu, lutym ?  Odsyłany jest 

do szkół. Przypomniał, że jeszcze za poprzedniego Kierownika Wydziału Oświaty, jak tylko 

egzaminy się skończyły i dostali wyniki natychmiast był telefon z wydziału oświaty, by 



 6

zebrać wyniki cząstkowe, bo pani kierownik musi przedstawić zbiorczą analizę na komisję 
oświaty, czy potrzebowała to do innych zadań. Tutaj ma utrudniony dostęp, a też jest 

członkiem komisji oświaty, tylko będzie grzecznie czekał do jesieni jak będzie informacja                 

o stanie oświaty, gdzie będzie zbiorcza informacja. Wyraził wątpliwość, że chyba nie na tym 

to polega. Poinformował, że w tym momencie wystąpi do okręgowej komisji w trybie dostępu 

do informacji publicznej, ale dla niego to jest żenujące, bo w dużym mieście gdzie jest 

kilkadziesiąt szkół odesłanie radnego, że ma o te dane pytać każdą ze szkół po kolei jest       

to troszeczkę mało poważne. Na kilka swoich pytań odbiera, że to są uniki. Zgodnie                

z sugestią powtarzaną przez Starostę będzie występował do organów nadzorczych i niestety 

kontrolnych żeby uzyskać jednoznaczną odpowiedź, czy pewne działania są prawidłowe, czy 

nie, skoro Starosta nie potrafi udzielić wyczerpujących odpowiedzi.                                                                                                    

Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zapytał Starostę, czy odpowie teraz, czy 

na piśmie ?                                                                                                                                

Starosta Mirosław Juraszek stwierdził, że nie ma zastrzeżeń do pracy dyrektorów i na dzisiaj 

nie widzi żeby to zadanie, które wykonują kolidowało i powodowało pogorszenie ich 

zobowiązania wobec organu założycielskiego. Myśli, że jeszcze raz to przeanalizuje i 

odpowie na piśmie.                                                                                                                           

Radny Roman Chmara oświadczył, że jest zbulwersowany sytuacją jaka panuje w Ratajach. 

Nie wyobraża sobie kiedy pani dyrektor ma realizować swoje obowiązki przy tej ilości 

nadgodzin i dodatkowej pracy. Starosta też nie wyraziłby zgody żeby jego pracownik, 

pobierając pełną pensję, mając pełen etat, pracował trzy godziny w jednym zakładzie i potem 

jeszcze w innym zakładzie w tym samym czasie. Zastanawiał się kiedy pani dyrektor ma 

wykonywać swoje obowiązki. Uważa, że z drugiej strony jest to nieetyczne ze strony pani 

dyrektor, że w ten sposób postępuje. W tym samym czasie pobiera dwukrotnie pensję, raz     

za nadgodziny i dodatkową pracę, a z drugiej strony za funkcję, którą pełni. Był wieloletnim 

dyrektorem i gimnazjum, i szkoły podstawowej. Nie zdarzyło mu się, by miał takie 

nadgodziny. Miał godziny o godz. 16 zarówno w hufcu, jak i w zespole szkół zawodowych, 

ale nigdy nie w godzinach jego pracy. Nie wyobraża sobie jak dalej ta sytuacja ma wyglądać  
i zarządzanie pani dyrektor tą szkołą Chciałby uzyskać na to odpowiedź.                                                                                        
Starosta Mirosław Juraszek powtórzył, że na dzisiaj nie mają zastrzeżeń do jakości pracy 

dyrektorów w naszych szkołach. Jeśli dotyczy to pani dyrektor w Ratajach - podobnie. 

Przypomniał, że czas pracy kierowniczej jest nienormowany, należy go tak sobie organizować 
ażeby wszystkie zadania wykonać. Rozumie radnego, że jego doświadczenie, czy praktyka 

była inna. Może się odwołać do historii, może przygotować taką historię gdzie były 

wykonywane zadania przez innych kierowników w tym samym czasie spośród tzw. godzin 

urzędowych. Dodał, że pani dyrektor, zdaje się jest na łączach i poprosił żeby pani dyrektor  

wypowiedziała się w tym, temacie. 

Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki udzielił głosu pani dyrektor Izabeli 

Górze.                                                                                                                                     

Dyrektor Zespołu Szkół im. Józefa Wybickiego w Ratajach Izabela Góra stwierdziła, że          

z niepokojem przysłuchuje się zarzutom pod jej adresem i łączeniem pracy w innym miejscu. 

Jej zwierzchnicy – starostowie, kierownik wydziału oświaty Tomasz Procek nigdy nie mieli 

zastrzeżeń do jej pracy. Przypomniała, że jej poprzednik Franciszek Wyrwa pełnił funkcję 
doradcy do spraw edukacji w sąsiedniej gminie Margonin przez wiele lat również pełniąc 

funkcję dyrektora zespołu szkół w Ratajach. Stwierdziła, że jest to hipokryzja ze strony 

radnego Wyrwy, że w ten sposób ją atakuje z innych powodów niż jej praca.                            

Radny Roman Chmara oświadczył, że nadal jest zbulwersowany tą sytuacją. Stwierdził, że 

nie wyobraża sobie prowadzenia szkoły, tak dużej szkoły równocześnie mając praktycznie 

drugi etat.                                                                                                                                    

Radny Franciszek Wyrwa stwierdził, że dla niego to jest skandal te ostatnie wypowiedzi. 

Wyjaśnił idąc od tyłu, że pełnił funkcję doradcy, miedzy innymi, do spraw oświatowych       

w Margoninie i może tylko tutaj do wiadomości podać, że bardzo często miał telefon             

ze strony starostwa za pięć piętnasta, gdzie dokładnie sprawdzano, czy przypadkowo nie 

wyjeżdża zbyt wcześnie z pracy, jadąc do Margonina. Uważa, że nie jest problemem żeby 
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wywoływać do tablicy jednego, czy drugiego dyrektora. Z panem Chmarą zwracają uwagę na 

nadzór do jakiego jest zobligowany organ prowadzący. Czy szkoła dobrze pracuje, czy nawet 

źle pracuje, w tym momencie wyniki nie są zadawalające, a nawet gdyby rewelacyjnie 

pracowała, to prosił Starostę o odpowiedź na pytanie, czy swojemu pracownikowi też by 

zezwolił, że przyjdzie do pracy na pół godziny i potem robi coś innego ?  A propos definicji 

„nienormowany czas pracy” powiedział, że Starosta był członkiem Zarządu kiedy, jako 

kierownicy jednostki, dostali odpowiedź co to jest nienormowany czas pracy. To znaczy,     

że mają wykonywać pracę w osiem godzin, a nienormowany, że mogą być wezwani do 

wykonania jakichś innych zadań jeżeli taka będzie potrzeba, bez prawa do wynagrodzenia.    

A nie dlatego, że przychodzi dopołudnia na cztery godziny, bo ma nienormowany czas pracy. 

Jeżeli Starosta twierdzi, że ma rację, to prosiłby żeby radca prawny się do tego odniósł. 

Uważa, że to jest bzdura, to co starosta mówi. Wystarczy wystukać sobie w Internecie 

definicję, co to jest nienormowany czas pracy i co to oznacza, bo w tym momencie by 

kwestionował umowę o pracę z kierownikami jednostek.                                                                   

Innych głosów w tym punkcie porządku posiedzenie nie było i przystąpiono do realizacji 

kolejnego punktu porządku posiedzenia.          

                                                                                                                                                                       

9. Wolne głosy i oświadczenia. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki udzieli głosu radnemu Franciszkowi 

Wyrwie, który zwrócił się z prośbą , czy by można przygotować na koleją sesję informację 
odnośnie stanu zaszczepień w poszczególnych grupach zawodowych. Przyznał, że trochę jest 

niepokojące jeżeli z mediów dowiadujemy się, że nawet nie wszyscy lekarze są zaszczepieni. 

Teraz jesteśmy w czterech województwach czerwonych więc jeszcze dzieci nie wracają do 

szkoły ale niebawem być może wrócą. Gdyby mogli otrzymać informację ilu nauczycieli już 
się zaszczepiło pierwszą dawką, czy dwoma dawkami a ilu w ogóle nie zaszczepiło się. 
Myśli, że to dla mieszkańców dosyć istotna informacja, tym bardziej, że dużo grup 

zawodowych młodszych roczników już jest dopuszczonych do szczepień. Jest jeszcze sporo 

osób 70-latków i powyżej, którzy też jeszcze nie zostali zaszczepieni. Pyta o to dlatego,         

że bardzo jest niepokojący ten wskaźnik na terenie kraju. Nawet w przypadku Brazylii 

wyprzedziliśmy ich co do śmiertelności jeżeli porównujemy okresy dłuższe terminowe, jedno, 

dwutygodniowe w stosunku, w przeliczeniu na wspólny mianownik jaki jest jeden milion czy 

na sto tysięcy mieszkańców. Dodał, że nie chce informacji od razu tylko żeby taką informację 
zebrać, bo to jest logiczne, że Starosta takimi danymi nie dysponuje. Przede wszystkim 

interesowałyby go te grupy, które lada moment mogą wrócić do pracy, a więc na pewno 

nauczyciele. Warto byłoby poznać, czy na naszym terenie wszyscy medycy też są 
zaszczepieni i te grupy 70-80 lat. Ile nam tam jeszcze brakuje do 100%?                                                                         

Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zaproponował żeby radny na piśmie 

określił o jakie dane chodzi.                                                                                                     

Radny Julian Hermaszczuk stwierdził, że będzie trudno z taką informacją, bo samorządy nie 

otrzymują żadnych informacji, z tego co wie, dotyczących ilości szczepień w poszczególnych 

grupach wiekowych. Może uda się to zdobyć. Na pewno Starosta takich informacji na bieżąco 

nie posiada, zresztą gminy też nie posiadają. Następnie zwrócił się do Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej, przyłączył się do gratulacji i chciał podzielić się 
jednym problemem, być może on już nie istnieje. Poinformował, że mamy kilka miejsc na 

terenie powiatu chodzieskiego, w których nie ma łączności telefonicznej. Mówi o odcinku 

drogi K11 na wysokości miejscowości Kamionka, o odcinku drogi wojewódzkiej pomiędzy 

Chodzieżą a Marunowem i odcinku drogi na górce ratajskiej między Ratajami a Pietronkami.  

Zastanawiał się czy ten problem już do komendanta dotarł. Jeżeli tak, to czy jest szansa żeby 

te dziury w jakiś sposób komunikacyjnie załatać, bo one mogą mieć katastrofalne znaczenie 

wtedy kiedy dojdzie w tych miejscach do jakichś zdarzeń takich zagrażających 

bezpieczeństwu uczestników ruchu drogowego i nie tylko.                                                                                                                                                

Starosta Mirosław Juraszek oświadczył, że mamy tą informację odnośnie szczepień 
utrudnioną, pytał kilkakrotnie i takiej informacji nie mamy. Jeszcze raz powtórzył, że od        

4 maja, szczepimy i z tego co mamy informację, jeśli nam nikt jej nie zmieni, szczepimy 
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wszystkich. Każdy kto tylko nie podjął wcześniej, czy nie miał możliwości podjąć wcześniej 

szczepienia ma prawo do tej decyzji od czwartego i się będzie rejestrował. Radni dostali 

informacją na pocztę mailową o wszystkich numerach, godzinach i pracy masowych punktów 

szczepień. Z tego co wie, to nie wszyscy branżyści, w sensie nauczycieli i lekarzy zostali 

zaszczepieni ale tam są powody zdrowotne, które nie zawsze pozwalają podjąć taką decyzję. 
Zna też jakiś odsetek, nieduży, osób, które do tej pory z jakiś powodów miały obawy.           

Po informacjach jakie są ogólnodostępne, po rozwianiu wątpliwości z jakością tych 

szczepionek, czy ewentualnymi konsekwencjami szczepienia myśli, że te osoby dojrzeją      
do tego żeby w ochronie własnej ale i w takiej postawie obywatelskiej do tego szczepienia 

przystąpić. Jest bezgranicznie przekonany, że jest to nasz obowiązek społeczny żebyśmy 

wszyscy się zaszczepili. Zaprosił wszystkich , którzy nie byli do tej pory zaszczepieni żeby  

od 4 maja zabiegali o to żeby się zarejestrować, wpisać do kolejki na szczepienie, Pierwsze 

pięć dni jeszcze jest rocznikami a od 9 już nie będzie ograniczeń. Każdy pełnoletni będzie się 
mógł wpisać.                                                                                                                                        
Radny Stanisław Tadej miał jedno pytanie w nawiązaniu do szczepień. Stwierdził, że 

rozumie, że to czwartego to dodatkowo w szkole nr 1 przy ul. Staszica, ale czy w szpitalu ten 

drugi punkt teraz trwa czy dopiero też od 4 maja. Następnie zapytał o ten sprzedany szpital   

w Szamocinie, bo z zewnątrz wygląda nieciekawie ta sytuacja, czy coś się tam zmienia albo   

w najbliższym czasie się zmieni ?                                                                                                        

Dyrektor Szpitala Powiatowego im. Prof. Romana Drewsa w Chodzieży Krzysztof Szplit 

poinformował, że rozpoczynają szczepienia masowe od 4 maja w dwóch lokalizacjach. 

Pierwsza lokalizacja to w sali gimnastycznej Szkoły Podstawowej nr 1 w Chodzieży przy     

ul. Staszica. Druga lokalizacja to w Chodzieży przy ul. Żeromskiego 29 w pomieszczeniach 

szpitala tam gdzie odbywały się szczepienia poprzednie. W tej chwili szpital nie szczepi. 

Kończy szczepienia nauczycieli drugą dawką przypominającą, a te szczepienia masowe 

ruszają od 4 maja.                                                                                                                                          

Radny Dariusz Gapiński podziękował Wojewodzie Wielkopolskiemu i Burmistrzowi Miasta   

i Gminy Margonin za szybką i sprawną interwencję odnośnie zespołu podstawowego 

drugiego, dla którego mamy trzecią karetkę w powiecie chodzieskim. Szybko zorganizowali 

pomieszczenia, ułożenie  i utwardzenie powierzchni tam gdzie ta karetka stacjonuje. 

Przypomniał, że jest to 250 metrów ułożenia kostki brukowej w dwa dni, to jako 

samorządowiec chyli czoła dla Burmistrza Margonina. Wyraził nadzieję, że ten zespół 

zostanie w powiecie. To jest trzecia karetka, czasy dojazdu są bardzo obniżone więc powiat 

powinien się szczycić, bo w województwie wielkopolskim na teren działania dyspozytorni 

medycznej dostali cztery karetki w tym jedna w Poznaniu.                                            

Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki stwierdził, że do tych podziękowań by 

jeszcze dopisał dyrektora Szplita. 

 

10. Zakończenie obrad. 

Innych głosów nie było więc Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki 

podziękował wszystkim uczestniczącym w sesji i wobec wyczerpania porządku obrad              

o godz. 11:50
 
zamknął obrady XXIV sesji Rady Powiatu Chodzieskiego. 

 

 

                                                                                                    PRZEWODNICZĄCY 

Protokołowała                                                                                 RADY POWIATU 

                                                                                                               

Maria Przygocka                                                                            Waldemar Straczycki  

   


